
Referat 
 

Tilstede 
1a X 2a  3a X 4a X 5a  6a X 7a X SFO 1  

1b  2b X 3b X 4b X 5b X 6b    SFO 2 X 

1c X 2c X 3c X 4c X 5c X 6c X 7c X   

1d  2d  3d        7d X   

 

Fra skolen 
Ferdig med foreldremøte 1ste trinn. 109 elever som skal starte neste år – største kullet så langt. Nytt 

foreldremøte for neste års førstetrinn 1/6 på Fredheim Arena sammen med Malmheim Skole og 

noen barnehager rundt her. Foredrag med Pål Roland. 

Flyttet inn 7 nybygget 7. trinn godt på plass og trives godt. Kosmetiske småting som mangler. Formell 

åpning med overrekkelse av bilde og gaver osv.  

Renovert kjeller og bare småkosmetikk gjenstår. 

Snart åpner uteområdet rundt nybygget – gjerdet fjernes 11. Nysådd plen som er gjerdet inn som 

skal få gro i fred. 

Foreldremøte: Det er satt opp 2. og 3. mai. Tema er nettvett. 2. juni blir for 1.-3. trinn, og 3. blir for 

4.-7. Foredragsholdere er Astrid Neteland og Tone Varhaug. Litt forskjellig budskap til trinnene. Det 

oppfordres til å ta opp tema videre i klasseforeldremøte etterpå. Oppfordrer klassekontaktene til å 

avtale med kontaktlærer om det i møtet i etterkant. 

(Kommentar: I fjor var det ikke klassekontakt med.) 

Gjerne et samarbeid mellom kontaktlærer og foreldrekontakter etterpå. Gjerne diskutere nettvett i 

klassemøtene etterpå.  

Det er utnevnt noen FAU representanter for å jobbe med foreldreundersøkelsen enten 9. eller 23. 

mai. Mail med innkalling kommer fra skolen. 

Dugnad 10.-11. mai. Vanligvis Kjartan som har stått ansvarlig for dette, men nå er det Anniken  (SFO) 

som overtar ansvaret på vegne av skolen. Onsdag 6. april er 1.-klasse-representantene kalt inn. 

Godkjenning av referat 
Godkjent 

Natteravn 
Gladys snakket med Nikko-leder. Fint lite som skjer men det eneste er at når det er arrangement i 

klubbhuset kan det være fyll/ugreie omkring de arrangementene. 

Kommentar at det kan være forebyggende effekt. 

Lite aktivitet i følge rapportene (3 «hendelser» siden 2012 – og det er ikke alvorlig). 



Det er også gjengående rapport fra natteravnene at det er utrolig lite folk ute i bydelen på kvelden. 

Vedtak: Forsøkes å planlegge uten natteravn i den perioden vi ikke har trafikkvakt (fra høstferie til 

vinterferie).  

Trafikksikker skole 
5. trinn har ikke sett på dette enda 

FAU aktiviteter 

7. trinn elevkveld 
7. trinn hadde alt for mye pizzasnurrer. Ellers lite å rapportere. 

Dugnad  
Nevnt over 

17.mai 
Gladys tar fortsatt fanen 

Teknolab 
Leder sender skriv til 4.-klasse FAU rep som sender videre til foreldre i 4.-klasse. 

Teknolab trenger flere voksne som kan stille som veiledere for å kunne gjennomføre rekruttskole i 

Mindstorms etter 17.-mai. 

Eventuelt 

Foreldremøte 
Informasjon til klassekontaktene om å koordinere seg med kontaktlærere i forbindelse med 

foreldremøtene 2. og 3. mai 

FAU representanter i hver enkelt klasse sørger for at det velges ny FAU representant for neste 

skoleår allerede på møtet nå 2. og 3. mai.  

 


